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امدادگراندارایدرجهایثارهلالاحمرقراردادیمیشوند
رئیسسازمانامدادونجاتجمعیتهلالاحمراعلامکرد؛

رئیس ســازمان امدادونجات جمعیت هلال احمر از انعقاد قرارداد 
با امدادگران دارای درجه ایثار خبر داد و گفت: مراحل اســتعلام و 

بررسی پرونده امدادگران در حال انجام است.
مهدی ولی پور با اشــاره به دغدغــه مدیران جمعیت هلال احمر 
برای انعقاد قرارداد بــا امدادگران دارای درجه ایثار گفت: در حال 
حاضر پرونــده اســتخدامی امدادگران ایثارگری کــه تأیید و به 

ســاختمان صلح هلال احمر ارسال شــده در حال بررسی است تا 
مراحل انعقاد قرارداد انجام شود.

وی با اشــاره بــه این که انعقاد قرارداد زمان بر اســت و در حال 
حاضر مراحل استعلام مدارک دانشــگاهی و کارت پایان خدمت 
امدادگران دارای درجه ایثار در حال انجام اســت، ادامه داد: پس 
از انجام اســتعلامات لازم، شرکتی که زیرنظر جمعیت هلال احمر 

فعالیت می کند و قرارداد ساعتی امدادگران تحت نظارت آن انجام 
می شود به صورت یکجا با این امدادگران قرارداد خواهد بست.

رئیس سازمان امدادونجات جمعیت هلال احمر تاکید کرد: تا قبل 
از نوروز ۱۴۰۲ قراردادها و استعلامات امدادگران دارای درجه ایثار 
نهایی شــده و ابلاغیه آن برای انعقاد قرارداد به اســتان ها ارسال 

می شود.

جامعه

اخبار کوتاه 

نماینده شرکت بازآفرینی شهری ایران با بیان اینکه ۲.۷ میلیون 
نفر زیر ســقف لرزان در ایران وجود دارد، گفت: این در حالیست 
کــه هر ۱۰ ســال یکبار  زلزله ای با قــدرت ۶ درجه و بالاتر در 

مقیاس ریشتر در کشور رخ می دهد.
 نماینده شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: بیش از ۸۷ هزار 

نفر زیر سقف لرزان در خرم آباد زندگی می کنند.
رضا حیدری در نشســت آموزه های زلزله بــم که به همت راه 
و شهرســازی لرستان و در ســالن جلســات کمیته امداد امام 
خمینی)ره( برگزار شد، با اشاره به اینکه براساس فرمایشات مقام 
معظم رهبری باید کارهای اولویت دار و فوری مورد اهتمام ویژه 
قرارگیرند، اظهار کرد: نوســازی بافت های فرسوده یکی از این 

کارهای اولویت دار و فوری است.
وی اضافه کرد: شرکت بازآفرینی شهری با توجه به اینکه ایران 
جزو ده کشــور بلاخیز جهان است و ۹۰ درصد جمعیت کشور در 
معرض خطرات ناشــی از حوادث طبیعی قرار دارند و می خواهیم 

پیگیری کنیم تا بم دیگری در هیچ جای ایران اتفاق نیفتد.
نماینده شرکت بازآفرینی شهری ایران با بیان اینکه ۲.۷ میلیون 
نفر زیر ســقف لرزان در ایران وجود دارد، افزود: این در حالیست 
کــه هر ۱۰ ســال یکبار  زلزله ای با قــدرت ۶ درجه و بالاتر در 

مقیاس ریشتر در کشور رخ می دهد.
شهرهای دورود، بروجرد و خرم آباد با وجود گسل 

دشت سیلاخور مستثنی از زلزله نیستند
حیدری با بیان اینکه در محلاتی که هدف شــرکت بازآفرینی 
شهری ایران اســت مقاوم ســازی، احیا و اصلاح مقاومت این 
ساختمان ها هدف ماســت، تصریح کرد: در لرســتان متاسفانه 

شهرهای دورود، بروجرد و خرم آباد با وجود گسل دشت سیلاخور 
مستثنی از زلزله نیستند.

وی گفــت: در محلات هدف شــرکت بازآفرینــی ایران بحث 
نوســازی فقط نباید بر عهده وزارت راه و شهرسازی باشد بلکه 
شهرداری ها، ســازمان نظام مهندسی و مردم باید همکاری چند 

جانبه داشته باشند.

بسته تشویقی شورای عالی معماری و شهرسازی
نماینده شــرکت بازآفرینی شــهری ایران عنــوان کرد: برای 
پیشــبرد این اهداف متولیان باید بســته تشویقی در نظر بگیرند 
که خوشبختانه شــورای عالی معماری و شهرسازی بسته هایی 
را در نظر گرفتند که باید شهرداری ها، سازمان نظام مهندسی و 
ادارات کل راه و شهرسازی استانها با متقاضیان همکاری لازم را 

داشــته باشند تا مردم تشویق شوند و بتوانند مقاوم سازی منازل 
خود را به انجام برساند.

حیدری بــا بیان اینکه شــورای عالی معماری و شهرســازی 
پرداخت وام نوسازی را برای ساکنین و سازندگان بافت فرسوده 
در نظر گرفته که این وام بدون ســپرده اســت و باید بانک ها با 
مردم همکاری لازم را داشته باشند که متاسفانه تاکنون بانک ها 
همکاری خوبی با مردم و وزارت راه و شهرســازی نداشته است، 
افزود: همچنین به افرادی که اقدام به نوســازی بافت فرســوده 
کنند تسهیلات ودیعه اسکان موقت برای دوران نوسازی به مبلغ 
۶۰ میلیون  تومان با بازپرداخت ۳۶ ماه در نظر گرفته شــده که 

این امر هم مستلزم همکاری بانک هاست.
وی گفت: تخفیف پروانه ساختمان یکی دیگر از مفاد بسته های 
تشویقی است که شهرداری های شهرهای استان باید در کمتر از 
یــک ماه پروانه ها را صادر و تخفیفات خوبی را به متقاضیان بین 

۵۰ تا ۱۰۰ درصد ارائه دهند.
نماینــده شــرکت بازآفرینی شــهری ایران، افزایــش تراکم 
ساختمانی، تسهیل در ضوابط پارکینگ و معماری را از دیگر مفاد 
بسته های تشویقی شورای عالی معماری و شهرسازی برشمرد و 
خطاب به دســتگاه های خدمات رسان گفت: انتظار داریم چنانچه 
کســی بخواهد سازه خود را تخریب و  از انشعابات قبلی استفاده 
کند بر اســاس ماده ۱۱ قانون حمایت از نوســازی و بهســازی 
بافت های فرســوده می تواند از انشــعابات قبلی اســتفاده کند و  
دستگاه های خدمات رســان باید همکاری لازم را داشته باشند 
و چنانچه امکان اســتفاده از انشعابات قبلی نباشد این دستگاه ها 

خارج از نوبت و با تخفیف به متقاضیان خدمات را ارائه دهند.

بند »ک« تبصره ۱۱ قانون بودجه ۱۴۰۱ 
حیدری با بیــان اینکه فرم جیم ســختگیرانه در ادارات انجام 
می شــود اما راه و شهرسازی همکاری خوبی با متقاضیان داشته 
است، افزود:  سکونتگاه ۵ساله، تخفیفات سازمان نظام مهندسی 
و ایجــاد کاربری های انتفاعی از دیگر مفاد بســته تشــویقی 
محســوب می شــود، گفت: یکی از مهمترین بحث هایی که در 
این زمینــه برای اهدافمان می توانیم در نظر بگیریم موضوع بند 
»ک« تبصره ۱۱ قانون بودجه ۱۴۰۱ اســت که بر اســاس این 
قانون به وزارت راه و شهرســازی اجازه داده می شود اراضی در 
مالکیت خود را با اولویت ســکونتگاه های غیررسمی که قبل از 
سال ۹۴ به تصرف اشخاص در آمده است و بر اساس طرح های 
مصوب شهری ساخت و ساز صورت گرفته و هم اکنون در حال 

بهره برداری است به مالکین واگذار کند.
وی عنــوان کرد: حتی بــرای ملک های وقفی هــم تدابیری 
اندیشــیده شده که متقاضی می تواند با تاییدیه اداره اوقاف از وام 

و تسهیلات استفاده کند.
 خرم آباد دارای حدود ۵۰۰ هکتار بافت ناکارآمد 

شهری است
نماینده شــرکت بازآفرینی شهری ایران بیان کرد: در شهرهای 
لرستان به ویژه خرم آباد حدود ۵۰۰ هکتار بافت ناکارآمد شهری 

وجود دارد.
حیدری اضافه کرد: در این ۵۰۰ هکتار بافت ناکارآمد شهری ۲۶ 
هزار و ۴۹۷ خانوار در قالب ۸۷ هزار و ۵۸۹ نفر زندگی می کنند.

وی خاطرنشان کرد: این افراد به نوعی زیر سقف لرزان هستند 
و باید برای آنها تمهیدات ویژه ای در نظر گرفته شود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران:

 راه اندازی پارکینگ ممکن است 
باعث تشدید ترافیک شهری شود

معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری تهران گفت: باید 
میان حمل و نقل شــهری، ترافیک، تقاضای سفر و احداث 
پارکینگ تناســب وجود داشته باشــد. جلال بهرامی گفت: 
ماهیانه جلسه با معاونان حمل و نقل و ترافیک مناطق جلسه 
برگزار می شــود، چرا که معتقدم ۵۰ درصد مشــکلات ارائه 
خدمــات به چالش در هماهنگی میــان معاونان برمی گردد. 
وی درباره تأثیر توســعه پارکینگ های شهری بر حل مشکل 
ترافیکی سطح شهر بیان کرد: باید میان حمل و نقل شهری، 
ترافیک، تقاضای سفر و احداث پارکینگ تناسب وجود داشته 
باشد. اگر قرار است در شــهر تهران پارکینگی احداث شود، 
باید به دیگر اضلاع این تناســب هم توجه کنیم، زیرا ممکن 
اســت در مواردی با راه اندازی پارکینگ به جای حل مشکل 

باعث تشدید ترافیک شهری شویم.

معاون بهداشت وزارت بهداشت تأکید کرد؛

افراد بالای ۱۸ سال دارای بیماری 
زمینه ای دوز یادآور بزنند

معاون بهداشت وزارت بهداشت، گفت: افراد بالای ۱۸ سال 
دارای بیمــاری زمینه ای، نوبت یادآور واکســن کووید ۱۹ 
دریافت کنند.حسین فرشیدی، در ابلاغی به معاونان بهداشت 
دانشــگاه های علوم پزشکی کشــور، افزود: مطابق مصوبه 
کمیتــه ملی واکســن، افراد بالای ۱۸ ســال دارای بیماری 
زمینه ای که حداقل ۶ ماه از تاریخ آخرین نوبت واکســن آنها 

گذشته است، دوز یادآور واکسن کووید ۱۹ را دریافت کنند.
وی از معاونان بهداشــت دانشگاه های علوم پزشکی کشور 
خواســته است مصوبه کمیته ملی واکســن به تمامی مراکز 

بهداشتی تحت پوشش ابلاغ شود.

سخنگوی وزارت بهداشت:

روزانه کمتر از ۵ هزار نفر به مراکز 
واکسیناسیون مراجعه می کنند

سخنگوی وزارت بهداشت، با اشاره به افزایش احتمال ورود 
موج جدید کرونا به کشــور، از کاهش میزان مراجعات مردم 
به مراکز واکسیناســیون، ابراز نگرانی کرد. پدرام پاک آئین 
گفت: در حالی که در ماه گذشــته، ۱۳ روز آمار مرگ و میر 
ناشــی از کرونا در کشور به صفر رســید، آمریکا، فرانسه و 
آلمان فوتی های سه رقمی را تجربه کردند؛ به طوری که در 
فاصله ۱۴ تا ۲۰ آذر، آمار مبتلایان به سویه های جدید کرونا 
به نام های BQ۱ و BA۵ با ســهم متفاوت از هر سویه در 
آمریکا مجموعاً ۵۰ درصد، در ژاپن ۱۳ درصد، در کره جنوبی 
۱۳ درصد، در فرانسه ۵ درصد و در برزیل ۳ درصد نسبت به 
هفته پیش تر از آن افزایش داشــت.وی افزود: همچنین در 
کشورهای افغانستان، آفریقای جنوبی، آذربایجان، آرژانتین و 
برزیل روند افزایشی از آمار مبتلایان به کرونا دیده شده است.

پاک آئین با اشاره به روند نزولی ابتلاء به کرونا در کشورهای 
ایران و هند، گفت: در کشــورهای ترکیه و روسیه آمار تعداد 
مبتلایان نســبت به هفته های گذشته، روندی یکسان داشته 
و ثابت باقی مانده است. ســخنگوی وزارت بهداشت گفت: 
معمولًا یک ماه پس از شیوع سویه های جدید کرونا در اروپا 
این ســویه ها در ایران مشاهده می شد، اما هنوز سویه جدید 
BQ۱ در ایران مشاهده نشده است. وی تصریح کرد: با این 
همــه کرونا در ایران و هیچ جای دنیا تمام نشــده؛ کرونا در 
ایران وجود دارد و با همکاری مردم و مدیریت تأمین واکسن 
روند کاهشی را طی کرده که همکاری مردم، رعایت مسائل 
بهداشتی و انجام ۱۵۶ میلیون دوز واکسیناسیون در کشور از 
دلایل آن اســت. پاک آئین اظهار داشت: وزارت بهداشت از 
مردم تقاضا دارد سالانه یک بار واکسن کرونا را تزریق کنند 
و اگر فردی امسال، واکســن کرونا را تزریق نکرده حتماً به 
ایــن کار اقدام کند. همچنین مطابــق آخرین مصوبه کمیته 
ملی واکسیناســیون کرونا، به تمامی افراد بالای ۱۸ سال که 
دارای بیماری زمینه ای بوده و ۶ ماه از آخرین واکســن آنها 
گذشته، توصیه اکید می شود هر چه سریع تر نسبت به تزریق 

دوز یادآور اقدام کنند.

هشدار نماینده شرکت بازآفرینی شهری ایران:

2/7 میلیون نفر زیر سقف لرزان زندگی می کنند

وزیر آموزش و پرورش با اظهار این که کار در آموزش و پرورش نیازمند تلاش ویژه است، 
گفت:توزان بین رشته ای در نظام آموزشی به هم خورده است.یوسف نوری در دیدار با نماینده 
ولی فقیه در مازندران با تسلیت سالروز شهادت حضرت فاطمه )س( اظهار داشت: تولیدات 
دانش بنیان محصول انجام کارهای فرهنگی و توجه به فرهنگ اســت و اگر به آموزش و 
پرورش نیز در خرده نظام ها توجه می شــد، مطمنا موفق می شدیم.وی با اظهار اینکه قانون 
بودجه مبتنی بر اقتصادی است، اصلاح آن را ضروری دانست و گفت: این قانون باید مبتنی بر 
فرهنگ باشد و اقتصاد قوی از درون فرهنگ قوی حاصل می شود.وی بابیان اینکه دانشگاه 
فرهنگیان مأموریت گرا نبوده است و باید به ریل خود برگردد، افزود: احیای دانشگاه فرهنگیان 
و تربیت معلم از قطعات ســند تحول بنیادین آموزش و پرورش است.نوری یادآور شد: طبق 
دســتور رئیس جمهور قرار است برخی از ساختمان های دستگاه ها به آموزش وپرورش داده 
شود و منتظریم این طرح اجرایی و عملیاتی شود. وزیر آموزش و پرورش با تاکید براین که 
حوزه های تربیتی و یادگیری باید تلفیق شود، ارزشیابی از دانش آموزان را مرحله ای یادگیری 
دانست و گفت: نظام آموزش و پرورش نیازمند کار ویژه است واکنون توازن بین رشته ای به 
هم خورده اســت.وی افزود: افزوده شدن ۷۰ هزار دانش آموز هنرستانی و ۱.۹ درصد دانش 
آموزان ریاضی از برنامه ها است و هنرستان ها از حالت مستقل و جزیره ای به هنرستان های 
جوار سوق داده و تاکنون ۴۰ هنرستتان جوار ایجاد شده است. نوری یادآور شد: ۱۷ هنرستان 
جوار کشــاورزی است و دســتورالعمل احیای امور تربیتی نیز ابلاغ شده است و اقداماتی در 

راستای سند تحول بنیادین در دستور کار قرار دارد.

عضو کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی گفت: درصد 
بالایی از پزشــکان در حال مهاجرت به کشــورهای حوزه خلیج 
فارس هســتند. یحیی ابراهیمی در خصوص مهاجرت پزشکان، 
اظهــار کرد: کارهایی که برخی انجــام دادند نتیجه  آن منجر به 

مهاجرت پزشکان متخصص شده است.
وی ادامــه داد: نظام جمهوری اســلامی ایران بــرای تربیت 
نیروی انســانی متخصص پزشک، هزینه و یک سری شرایط را 
فراهم کرده منتها برخی چنان با این قشــر برخورد می کنند که 

نتوانسته ایم آنها را جذب کنیم.
عضو کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: به 
علت وجود اختلافات پرداختی زیاد، اکثر این افراد برای کســب 

درآمد بیشتر به کشورهای حوزه خلیج فارس مهاجرت کنند.
ابراهیمــی بیان کرد: پلکانــی کردن کارانــه و گرفتن مالیات 
ســنگین ســبب شــده که حقوق ماهیانه یک پزشک در کشور 
بیش از ســی میلیون تومان نشــود. عضو کمیســیون بهداشت 
مجلس شورای اسلامی در خصوص افزایش ظرفیت دانشجویان 
پزشکی، دندانپزشکی و داروسازی گفت: در کمیسیون بهداشت، 
نظام پزشــکی و وزارت بهداشــت تصمیماتی داشتیم تا موضوع 
افزایش ظرفیت را ســاماندهی کنیم؛ اما شــورای عالی انقلاب 
فرهنگــی به دلیل اینکــه در مناطق محروم با کمبود پزشــک 
مواجه هســتیم این ظرفیت را افزایش داد. ابراهیمی اظهار کرد: 

باید افزایش منطقی صورت می گرفت و متناسب با زیرساخت ها 
ظرفیت را اضافه می کردیم؛ چنانچه زیرساخت نباشد این افزایش 
چه دردی را دوا خواهد کرد؟ وی یادآور شــد: مخالف با افزایش 
ظرفیت دانشجویان پزشــکی، دندانپزشکی و داروسازی بخاطر 
فقدان زیرساخت متناسب بود که باید بنا به ظرفیت ها مهیا شود. 
عضو کمیسیون بهداشت مجلس شورای اسلامی گفت: متاسفانه 
درصد بالایی از پزشــکان در حال مهاجرت به کشورهای حوزه 
خلیج فارس هســتند و این ظلمی اســت در حــق مردم و نظام 
جمهوری اسلامی که نیروی متخصص را تربیت می کند اما ارائه 

خدمات این پزشک باید برای دیگر کشورها باشد.

در ســال های ۹۶ و ۹۷ صــدور کارت های هوشــمند در مدت 
زمان یک هفته یا دو هفته انجام می شــد، ولی به دلیل مســائل 
تحریم و مشــکل در ورود مواد اولیه کارت خام کارت ها تعویق 
در صدور ایجاد شــد. معاون امور اسناد هویتی ثبت احوال کشور 
از تحویل دو میلیون کارت ملی هوشــمند معوق تا پایان ســال 
خبر داد. محمد باقر عباسی درباره اتمام تحویل کارت های ملی 
هوشــمند معوق از سنوات گذشــته گفت: از مجموع ۶۱ میلیون 
نفر جمعیت بالای ۱۵سال که برای دریافت کارت هوشمند ملی 
ثبت نام کرده بودند تاکنون کارت هوشمند ملی برای ۵۸ میلیون 
و ۳۰۰ هزار نفر صادر شــده اســت . وی افزود: در حال حاضر 
مجموعه صدور کارت هوشمند سازمان ثبت احوال بر اساس زیر 
ســاخت های ایجاد شده ظرفیت صدور ماهانه ۲.۵ میلیون کارت 
هوشــمند را دارد و تا پایان سال برای دو میلیون نفر باقی مانده 
ثبت نامی از ســری قبل کارت های هوشــمند ملی صادر و امید 
می رود تا پایان امســال صدور کارت ملی به روز رسانی شود. به 
گفته معاون امور اســناد هویتی ثبت احوال کشور، در سال های 
۹۶ و ۹۷ صدور کارت های هوشــمند در مدت زمان یک هفته یا 
دو هفته انجام می شــد، ولی به دلیل مسائل تحریم و مشکل در 
ورود مواد اولیه کارت خام کارت ها تعویق در صدور ایجاد شــد. 
کارت های هوشمند ملی که اعتبار آنها تا آخر سال ۱۴۰۳ و قبل 
از آن می باشــد تا پایان ســال ۱۴۰۵ تمدید شده است. براساس 

بخشــنامه ابلاغی از ســوی معاون وزیر کشور و رئیس سازمان 
ثبت احوال، با توجه به اینکه صدور کارت های هوشمند ملی  به 
صورت فراگیر از ســال ۱۳۹۳ آغاز و تاریخ اعتبار آن هفت سال 
در نظر گرفته شده بود اکنون تاریخ انقضا و پایان اعتبار برخی از 
آنها فرا رســیده است.بنا به بررسی های صورت گرفته و در نظر 
گرفتن جمیع جهات تصمیم بــه تمدید اعتبار کارت های مذکور 
گرفته شــد، بنابراین اعتبار کارت های هوشــمند ملی که تاریخ 
اعتبار آنها تا پایان ۱۴۰۳ و قبل از آن بوده اســت تا پایان سال 
۱۴۰۵ تمدید می شــود. کلیه هموطنان  می توانند تا سال۱۴۰۵ 

از این کارت ها استفاده کنند.

مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری تهران از تشکیل کمیسیون سازه های تبلیغاتی 
در این سازمان با هدف بررسی مشکلات، گزارشات و تماس های مردمی مربوط به سازه 
های تبلیغاتی در سطح شهر تهران خبر داد. رضا صیادی  در تشریح نظارت و ساماندهی 
بر ســازه های تبلیغاتی در شهر تهران و برخی انتقادات پلیس راهور که در گذشته درباره 
نصب برخی تابلوهای تبلیغاتی در اتوبان ها و معابر اصلی شــهر مطرح شــده بود، گفت: 
ســازه های تبلیغاتی شهر هر کدام که نصب شده است مجوزهایی را دریافت کرده است. 
وی افزود: هیچ ســازه ای پیش از اینکه کار کارشناســی روی آن صورت بگیرد و اداره 
سازه های سازمان زیباسازی آن را ببیند و حتی برای آنهایی که لازم است با پلیس راهور 
هماهنگ کند، نصب نمی شــود.وی ادامه داد: ممکن است ســازه هایی فراخور اتفاقات 
مختلف یا در طول سنوات گذشــته و گردش و تغییر فصل سازه یا پروژه های عمرانی، 
تغییر موقعیت پیدا کند. بر همین اســاس کمیســیونی در ســازمان زیباسازی شهرداری 
تهران تشــکیل دادیم که بررسی سازه های تبلیغاتی را بر عهده دارد. مدیرعامل سازمان 
زیباســازی شهرداری تهران با تاکید بر بررسی همه سازه هایی که در سطح شهر مشکل 
داشته اند یا گزارشی درباره آنها وجود داشته، افزود: در مدیریت شهری جدید بیش از ۳۰ 
سازه جمع آوری شده و دهها سازه تغییر موقعیت پیدا کرده اند.  وی افزود: از سوی دیگر 
سازه هایی نیز در سطح شهر اضافه شدند که این جریان ثابتی است و این سازه ها نیازمند 
پیرایش، بازسازی و هماهنگی هستند و این جریان ثابتی است که در سازمان زیباسازی 

شهر تهران توسط کمیسیون بررسی سازه های تبلیغاتی انجام می شود.

نایب رئیس انجمن داروسازان ایران، در واکنش به محاسبه برخی اقلام دارویی با ارز نیمایی 
در نسخه بیماران، توضیحاتی ارائه داد.سیدعلی فاطمی، گفت: محاسبه نسخه دارویی بیمار 
با ارز نیمایی، فقط شامل داروهای بیماران خاص، صعب العلاج و مزمن است. در واقع، این 
قبیل محاسبه قیمت دارو، برای داروهای سهمیه ای است.وی در توضیح داروهای سهمیه ای، 
افزود: سامانه بیمه ها برای برخی داروها مثل انسولین، سهمیه مصرف تعریف کرده که بیمار 
در همان بازه زمانی می تواند دارو را مصرف و دوباره نسبت به تهیه آن اقدام کند.فاطمی تاکید 
کرد: بیمار می تواند تا دو نوبت بدون مراجعه به پزشک نسبت به تهیه داروی خود با نسخه ای 
که دارد، اقدام کند.نایب رئیس انجمن داروســازان ایران ادامه داد: بعضاً مشاهده می شود که 
پزشک در نسخه بیمار، مقداری بیشتر از سهمیه را تجویز می کند که تعداد بیشتر از سهمیه 
با ارز نیمایی محاســبه می شود. وی افزود: سهمیه بندی برخی اقلام دارویی توسط بیمه ها، 
فقط برای دسترسی همه بیماران به این قبیل داروها است . بنابراین، اگر یک بیمار می خواهد 
با همان نســخه اول، تعداد بیشتری دارو دریافت کند، داروی او از تعداد بیشتر از سهمیه ای 
که دارد، با ارز نیمایی محاســبه می شود. نایب رئیس انجمن داروسازان ایران تاکید کرد: اگر 
شرایط عادی باشد، ســهمیه بندی داروهای بیماران خاص و…، را نداشتیم. به گفته وی، 
بیمه ها برای جلوگیری از مصرف بی قاعده داروهای خاص، چنین رویه ای را اعمال می کنند 
و تصمیم عجیبی نیست. فاطمی همچنین به سایر نسخه های دارویی اشاره کرد و افزود: با 
توجه به کمبودهای دارویی در کشور، سازمان بیمه سلامت بر اساس نسخه الکترونیک، برای 

داروهای معمول نیز زمان مصرف تعریف کرده است.

توازن بین رشته ای به هم خورده است؛  
احیای امور تربیتی و هنرستان ها

مهاجرتپزشکانبه
کشورهایحوزهخلیجفارس

تحویل۲میلیونکارتملیهوشمند
معوقتاپایانسال

هیچ سازه تبلیغاتی بدون کارشناسی 
در تهران نصب نمی شود

کدام نسخ دارویی با ارز نیمایی 
محاسبه می شود

وزیر آموزش و پرورش:

تمدیداعتبارکارتهاتا۱۴۰۵؛نمایندهمجلس:

ماجرای داروهای سهمیه ؛ تشکیل کمیسیون سازه های تبلیغاتی درشهرداری


